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Notulen	Algemene	Ledenvergadering	van	UCS	de	Rode	Loper	op	31	
augustus	2016	

Versie 4, 20‐9‐2016 
Locatie: Het Huis Utrecht, zaal stichting Dijckzigt, Boorstraat 107, Utrecht. Aanvang 20:00 uur. 

1.	De	voorzitter	opent	de	vergadering	met	een	moment	van	bezinning.		

2.	Ingekomen	stukken	en	mededelingen	
Bericht van afwezigheid, met machtiging, werd ontvangen van: Arnold van Gelder, Jacco Vermeulen, 
Jan Prins, Jacques van Gelder, Jaap Hein Vruggink, Jeroen Weelink en Majnu Michaud. Zonder 
machtiging van: Mike Harzevoort, Fred Jonkman en Martin van Rijswijk. 

3.	Presentielijst	t.b.v.	aantal	stemmen	en	machtigingen	
Bestuur: Geurt van de Wal (voorzitter), Kees Volkers (secretaris), Seth van der Vegt 
(penningmeester), Henk van Lingen (wedstijdleider intern), Pieter Bakker (wedstrijdleider extern, 
notulist), John Temming (materiaalcommissaris).  
Ereleden: Nico van Harten (tot 21:15 uur) 
Leden: Wim van Hoek, Peter Hoogakker, Timo Können, Marcel Scholten, Hans Nijland, Piet Koenhein, 
Fred Lucas, Jos Heesen, Hendrik Aldenberg, Peter Das, Tanja Veenstra, Victor van 
Bergenhenegouwen, Ernesto Bonne. 
Machtigingen: 7 leden machtigden een ander lid om namens hen te stemmen. 
Totaal: 6 bestuursleden, 1 erelid, 13 leden, 7 machtigingen maakt 27 stemmen. Na de pauze 26 
stemmen.  

4.	Notulen	van	de	Algemene	Ledenvergadering	van	26	augustus	2015		
Er zijn geen op‐ of aanvullingen op de notulen. De notulen worden vastgesteld en de notulist wordt 
bedankt. 

Timo vraagt terloops of er nog iets gebeurd is met de suggestie bij de rondvraag van de vorige 
vergadering om de wedstrijdverslagen die Henk van Lingen op de site bijhield te bundelen. Henk licht 
toe dat daar kort na de vorige vergadering over gesproken is. Hij heeft toen aangegeven dat aan de 
redactie van de Balans te laten, maar ook dat hij dat zelf niet nodig vond. Kennelijk heeft de redactie 
er ook vanaf gezien.  

5.	Jaarverslagen	
Secretaris (Kees): geen opmerkingen.  
Wedstrijdleider intern (Henk): Henk geeft aan dat hij per abuis de winnaar van de Nico van Harten 
trofee, voor de speler met de grootste interne elosprong – is vergeten. Deze trofee gaat naar Fred 
Lucas met een elowinst van 91 punten (van 1703 naar 1794). 
Wedstrijdleider extern (Pieter): geen opmerkingen. 
Materiaalcommissaris (John): Er bleken bij Henk op zolder nog 4 klokken te liggen van de club, dus 
die moeten worden opgeteld bij de inventaris.  
Penningmeester (Seth): Seth licht toe dat Jacco per e‐mail feedback heeft gegeven op de financiële 
stukken. Er bleken nog een paar boekhoudkundige onvolkomenheden in te zitten. Zo werd een post 
dubbel geboekt en klopten er een paar kleine dingen niet in de winst‐ en verlies rekening. De 
conclusie is dat de algemene reserve nu op €11.201 euro staat. Dat bedrag staat ook nagenoeg 
geheel op de bankrekening, omdat bezit (zoals schaakmateriaal) door de club direct wordt 
afgeschreven.  
Het verlies is groter dan begroot, door lagere inkomsten uit de contributie en doordat er ten 
onrechte ook contributie‐inkomsten waren begroot voor de ereleden. Bovendien moet de gemeente 
Utrecht nog zo’n €400,‐ overmaken aan de club voor de U‐pas leden.  
Seth past de financiële stukken nog aan, met de feedback van Jacco, en stelt daarna een 
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gecorrigeerde versie aan de leden beschikbaar. 
Balans (John): John licht toe dat het clubblad 5 keer uitkwam. Het maken van de Balans komt nu aan 
op een zestal betrokken leden en dat is te weinig. John nodigt iedereen uit om kopij in te sturen.  
Toto: Organisatoren van de Toto zijn niet aanwezig op de vergadering, dus deze toelichting 
ontbreekt.  

6.	Verslag	van	de	kascommissie	
De kascommissie bestond dit jaar uit Jaap Hein Vruggink, Mitchel Wallace en reservelid Jeroen 
Weelink. Jaap Hein was verhinderd door persoonlijke omstandigheden en daarop werden de boeken 
gecontroleerd door Mitchel en Jeroen. Beide waren verhinderd voor de ALV, maar deden schriftelijk 
verslag van hun bevindingen: 

Goedenavond leden van de Rode Loper,                                                           31‐8‐2016 

Op maandag 28 augustus 2016 j.l. hebben de delegatie van de kascommissie, bestaande uit Mitchel 
Wallace en Jeroen Weelink (reservelid), het werk van de penningmeester Seth van de Vegt van het 
afgelopen seizoen gecontroleerd... 

In het begin waren we nog wel wat onwennig, aangezien wij nog nooit een kascontrole hadden 
gedaan... Na wat uitleg van de penningmeester, gingen Jeroen en Mitchel o.a. de bonnetjes, facturen, 
bankafschriften etc. controleren op evt. gekke en opvallende dingen/foutjes... 

De opvallende dingen/foutjes die wij konden vinden waren: 

 Bittergarnituur t.w.v. €25,‐ op het K.O. toernooi is wel betaald, maar is niet geadministreerd in 
het financeeloverzicht. 

 Er is een verschil van €0,03 op een bonnetje teveel betaald (op de kleintjes letten jongens) 

 Er is van afgelopen seizoen geen factuur aangemaakt en verzonden naar crediteur Midgetgolf 
Bilthoven t.w.v €100,‐ voor reclame in de Balans. 

 De banksaldo valt lager uit dan gebruikelijk, dit heeft grotendeels te maken met aanschaf van de 
DIGI borden. 

 Er zijn nog nog 4 innende contributiegelden te vereffenen...Dit heeft mee te maken dat de U‐
pasregeling...Dit is nog niet vereffend. 

 Wat Mitchel zich afvroeg hoe de € 400 euro opbrengst van de ZAK te stand is gekomen... dhr. 
Van der Vegt kon dat niet verklaren...Allicht dhr. van Lingen? Het ging immers via hem... 

Voor de rest geen fraude‐achtige praktijken gezien/opgemerkt... 

De delegatie van de kascommissie verleent de penningmeester van de UCS de Rode Loper op 31 
augustus 2016, aan de heer Seth van der Vegt boekjaar 2015/2016 decharge. 

Kascommissie 

Mitchel Wallace en Jeroen Weelink 

Henk licht toe dat de Rode Loper de zaalhuur betaalt voor alle woensdagavonden van het jaar en die 
zaalhuur vervolgens doorrekent aan de ZAK. Het bedrag van €400,‐ komt aardig overeen met de 
werkelijke kosten voor 7 avonden.  

De kascommissie van volgend seizoen bestaat uit Mitchel Wallace, Tanja Veenstra (die vorig jaar was 
overgeslagen) en als reservelid wederom Jeroen Weelink.  
Peter Das vraagt zich af of het statutair is toegestaan dat de kascommissie van dit seizoen gelijk is 
aan die van vorig seizoen (in het geval dat Tanja verhinderd is). Hijzelf ziet overigens geen bezwaar 
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en de ALV deelt die mening. Kees licht nog toe dat het principe van de wisselende samenstelling 
moet waarborgen dat er geen vaste kliek ontstaat die gezamenlijk kan frauderen. Dat gevaar lijkt nu 
niet te bestaan. De kascommissie wordt aldus benoemd.  

De ALV verleent de penningmeester decharge.  

7.	Uitreiking	van	de	bekers	en	bedankjes	
Henk van Lingen krijgt het woord. Hij benoemt dat hem dit jaar de eer te beurt valt om prijzen die er 
wel zijn uit te reiken aan leden die er niet zijn, en andersom prijzen die ontbreken uit te reiken aan 
leden die er wel zijn.  
Hij roemt Jan Prins, die dit jaar zijn 16de kampioenschap won. Daarnaast werd Jan overtuigend 
Snelschaakkampioenschap, won hij de Bekerfinale na een barrage van Mike en won hij het Knock‐
Out toernooi‐finale na barrage van Mitchel.  
Terloops merkt Henk op dat het Snelschaaktoernooi in de nieuwe formule een succes was, en dat 13 
ronden inderdaad haalbaar zijn op een clubavond.  

De (ontbrekende) ratingprijzen zijn voor Victor (tot 1740) en Hendrik (tot 1625). Henk maakt 
volgende week de nieuwe ratinggrenzen bekend.  

De Nico van Harten Trofee is voor Fred Lucas met een elosprong van 91 punten.  

Pieter krijgt het woord. Hij benoemt de grote inzet van de teamcaptains. Vervolgens reikt hij de SGS‐
bokaal en de teambokaal van het eerste team uit aan Peter Hoogakker. De teambokaal van het 
tweede team gaat naar Victor van Bergenhenegouwen, die van het derde team naar Hendrik 
Aldenberg en die van het vierde naar Ivo Griffioen.  
In de strijd om de SGS‐bokaal kwam Hendrik overigens op dezelfde score uit als Peter. Vervolgens is – 
volgens de vorig jaar aangenomen regel – gekeken naar de gemiddelde tegenstand en daarop kwam 
Peter als winnaar uit de bus.  

Geurt krijgt het woord voor de overige bedankjes. Voor hun onbaatzuchtige inspanningen voor de 
club werden de volgende personen door de voorzitter bewierookt en bedacht met een fles goede 
wijn/mooi bierpakket (met dank aan Kees) 

 Peter Das: redactie Balans 

 Henk Dissel: captain bekerteam 

 Arnold van Gelder: moderator forum, teamcaptain 4de 

 Jos Heesen: redactie Balans  

 Jaap Kamminga: Toto, jurylid schoonheidsprijs 

 Piet Koenhein: sponsoring 

 Timo Können: teamcaptain 1e, juryvoorzitter schoonheidsprijs 

 René de Korte: organisatie rapidtoernooi 

 Peter Hoogakker: organisatie rapidtoernooi 

 Fred Lucas: foto‐ en andere prijzen voor o.a. rapid‐ en andere toernooien 

 Chris Lutz: organisatie Koningsdag en ‐nacht 

 Majnu Michaud: moderator forum (en social media??)  

 René de Ruiter: organisatie Toto 

 Marcel Scholten: teamcaptain2de, ZAK 

 Jacco Vermeulen: arbitrage rapidtoernooi 

 Mitchell Wallace: kascommissie 

 Jeroen Weelink, kascommissie 

 Talina, Jo en Guus : gastvrouwen en gastheer Dijckzigt 
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Oprecht bedankt zonder fles wijn (bestuursleden): 

 Pieter Bakker: pr en website, organisatie Koningsdag en –nacht, teamcaptain 3de, ZAK 

 Henk van Lingen: Henks statistieken, Digiborden 

 John Temming:  eindredactie en organisatie Balans, organisatie eindspeltoernooi, jury 
schoonheidsprijs 

 Kees Volkers: redactie Balans, organisatie Knock Out toernooi 

 Geurt van de Wal: rapidtoernooi 
 
Tenslotte is het nog vermeldenswaardig dat Arnold van Gelder dit jaar de ZAK heeft gewonnen.  

8.	Verkiezing	bestuur	
Geurt licht toe dat periodiek aftredend zijn de wedstrijdleider intern (Henk van Lingen), de secretaris 
(Kees Volkers) en de materiaalcommissaris (John Temming). Henk stelt zich herkiesbaar, Kees en 
John niet. Marcel Scholten en Hendrik Aldenberg stellen zich kandidaat. Geurt licht op een vraag van 
Jos toe dat op de voorzitter na, bestuursleden niet in functie worden gekozen. De verdeling van de 
taken is agendapunt op de eerste bestuursvergadering. Nochtans is het zo dat Pieter in het nieuwe 
bestuur secretaris wordt, Marcel wedstrijdleider extern en Hendrik materiaalcommissaris.  

Henk, Marcel en Hendrik worden door de ALV per acclamatie gekozen als bestuurslid.  

Geurt staat stil bij de verdiensten van John en Kees als bestuursleden. Beide hebben 6 jaar in het 
bestuur gezeten. Beiden kenmerken zich door hun betrokkenheid en onbaatzuchtigheid en zijn een 
symbool van clubliefde. Beide hebben – naast hun bestuurswerk – veel aan de club bijgedragen. John 
en Kees worden namens de club hartelijk bedankt en ontvangen een mooie fles bier.  

9.	Rapid	toernooi	2017	
De rapidcommissie bestond afgelopen seizoen uit Geurt van de Wal, Peter Hoogakker en René de 
Korte. De heren geven aan de organisatie van het komende rapidtoernooi ook weer op zich te 
nemen.  

10.	Voorstel	teamindeling	2016‐2017	
Pieter licht toe dat bij de indeling niet is afgeweken van het plaatsingssysteem. De leden zijn 
geplaatst op volgorde van interne rating.  
Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen.  

11.1	Voorstel	specificering	open	stellen	toernooien	
Henk licht toe dat de aanleiding van dit voorstel ligt in een voornemen van de gezamenlijke 
Utrechtse schaakstichting Stibus (waarin de Rode Loper participeert) om interne toernooien waar 
mogelijk open te stellen voor leden van andere Utrechtse schaakverenigingen. Het bestuur van 
Stibus hoopt zo de schaaksport in Utrecht te stimuleren. Een aantal Utrechtse clubs nodigt actief 
leden van andere clubs uit op interne toernooien (zoals SV Paul Keres). Het bestuur van de Rode 
Loper heeft in overeenstemming met die gedachte een aantal toernooien op de clubavond open 
gesteld. Daarop kwam er kritiek vanuit de vereniging, omdat spelers van buiten de vereniging door 
hun deelname invloed hebben op de uitkomst van het toernooi, ook als ze buiten mededinging 
meedoen. Dit probleem speelt vooral bij toernooien waar een beker te winnen is, dus het 
Snelschaakkampioenschap en het Knock‐Out toernooi.  
Het Kersttoernooi is traditioneel een besloten toernooi. In het bestuur is naar aanleiding van de 
discussie in de vereniging besloten de genoemde toernooien voorlopig weer besloten te maken, en 
de ALV te vragen hierover een besluit te nemen. 
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Tanja geeft aan dat het wel belangrijk is om een uitzondering te blijven maken voor aspirant‐leden, 
omdat we als vereniging gastvrij en open willen zijn. Deze aspiranten kennen bovendien onze agenda 
niet. 

Jos vraagt zich af hoe andere clubs hier mee omgaan en of deze discussie daar ook speelt. Henk geeft 
aan dat het bestuur dat niet heeft gepeild. Vermoedelijk speelt het bij SV Paul Keres minder, omdat 
die beduidend sterker zijn. Andere clubs hebben wel verschillende toernooien open gesteld en doen 
daar meestal kort tevoren kond van op UtrechtSchaak.  

Het voorstel wordt aangenomen met 24 stemmen voor en 2 onthoudingen.  

11.2	Voorstel	standpunt	inname	invoering	zaterdagcompetitie	
Geurt licht toe dat er – op initiatief van de SGS, OSBO en NOSBO – plannen zijn voor het uitbreiden 
van de zaterdagcompetitie van de KNSB voor alle spelers. De KNSB‐competitie wordt dan losgeknipt 
van de competities van de onderbonden, zodat promotie en degradatie tussen KNSB en SGS niet 
meer mogelijk is. Aan de andere kant wordt de onderbondscompetitie open gesteld voor alle 
bondsleden, ook de leden die nu alleen mogen uitkomen in de KNSB‐competitie. Leden mogen dus 
deelnemen aan beide competities tegelijk. Vooralsnog is er geen concreet voorstel, maar 
vermoedelijk staat dit punt wel op de agenda van de algemene ledenvergadering van de SGS in 
oktober a.s.  

In het voorjaar is er vanuit de KNSB een enquête verstuurd naar de individuele leden. De overall 
respons was matig, maar de respons van Rode Lopers was met 30 een flinke positieve uitschieter. 
Het bestuur heeft bij de KNSB de enquêtes van Rode Lopers opgevraagd en daaruit komt het 
volgende beeld: 10 leden vinden het een goed plan, 12 leden vinden dat juist niet en 8 leden weten 
het niet. Uit de gedetailleerde antwoorden blijkt dat 13 leden overwegen om in de 
zaterdagcompetitie deel te nemen. Het bestuur concludeert derhalve dat dit plan in een behoefte 
voorziet van leden van onze vereniging en stelt daarom aan de ALV voor om in de SGS‐vergadering 
namens de vereniging een kritische, maar gematigd positieve grondhouding aan te nemen.  
Landelijk geven enkele honderden respondenten aan mee te willen doen. Bovendien geven schakers 
met een rating onder 2000 al langer aan ook op zaterdag te willen spelen.  

De beslissing voor het instellen van de zaterdagcompetitie ligt uiteindelijk bij de bondsraad, die 
bestaat uit afgevaardigden van alle onderbonden, en die 2 keer per jaar vergadert (nov/mei). In de 
laatste bondsraadsvergadering heeft de bondsraad de werkgroep gevraagd om tot een concreet 
voorstel te komen. De bondsraad geeft daarbij aan dat het voorstel unaniem moet worden 
aangenomen en door alle bonden moet worden ingevoerd. Gezien de procedure tot dusver, zal het 
vermoedelijk nog 2 jaar duren voor de zaterdagcompetitie van start kan.  
De SGS heeft een stem in de bondsraad en zal aan haar leden (de verenigingen) om een stemadvies 
vragen.  

Jos vraagt zich af wat de financiële gevolgen zijn voor de club. Moeten we de zaal ook op zaterdag 
gaan huren? Henk licht toe dat het bestuur dat niet verwacht. Er kan worden samengewerkt met 
andere Utrechtse verenigingen, zoals OudZuylen (zelfde zaal) of Paul Keres. Een aantal leden geeft 
aan wel prijs te stellen op de eigen speelzaal.  

Tanja vraagt of dit voorstel niet ten koste zal gaan van de doordeweekse SGS‐competitie. Het bestuur 
geeft aan dat de uitslag van de enquête dat vermoeden niet bevestigt, maar dat het inderdaad een 
risico is. De verwachting van het bestuur is wel dat er per saldo meer mensen zullen gaan deelnemen 
in de externe competitie, hetzij de SGS‐, hetzij de KNSB‐competitie, hetzij beide.  
Het effect op de SGS‐competitie zal wellicht zijn dat er aan de onderkant mensen uitstromen die 
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overstappen naar de zaterdagcompetitie, en dat er aan de bovenkant mensen instromen die nu KNSB 
spelen. Maar dat alles is op dit moment niet meer dan speculatie.  

Hans stelt dat er, als je kijkt naar de uitslag van de enquête, geen aanleiding is voor een positieve 
grondhouding. Ongeveer 1/3 van de respondenten was voor, 1/3 tegen en 1/3 had geen mening. Dat 
geeft volgens Hans aan dat de vereniging verdeeld is. Het bestuur onderschrijft deze interpretatie; de 
uitslag van de enquête geeft op dit punt inderdaad geen duidelijke tendens. Wat voor het bestuur de 
doorslag geeft is dat er 13 leden hebben aangegeven mee te willen doen in de zaterdagcompetitie. 
Dat geeft aan dat er een behoefte ligt. Tegelijk erkent het bestuur dat er nog veel vragen en 
onduidelijkheden zijn. Het bestuur stelt dan ook voor om in de SGS‐vergadering deze kritische 
kanttekeningen te verwoorden, maar wel vanuit een positieve grondhouding. Voor er een besluit 
over genomen kan worden, moet er eerst meer informatie over komen, bijvoorbeeld door een 
peiling onder de verenigingen en door een concreet plan. 

Het voorstel wordt aangenomen met 19 stemmen voor, 3 tegen en 4 onthoudingen.  

12.	Begroting	
Seth licht toe dat de begroting overeenkomt met de uitgaven van het vorige seizoen, maar dat hij de 
te verwachten opbrengsten uit de contributie naar beneden heeft bijgesteld aan de hand van de 
ervaringen van het afgelopen seizoen. De verhoging van de zaalhuur per 1 januari 2017 is verwerkt in 
de begroting.  

Jos merkt op het verbruik van de Balanscovers in de verkeerde kolom staat. Seth zegt toe dat dit 
wordt aangepast. Jos vraagt ook toelichting op de post te verwachte donaties. Is het kies om 
donaties te begroten? Seth licht toe dat in deze kolom de bijdrage van de Gouden Lopers en van de 
Damrakkers wordt begroot. Dat zijn dus zekere inkomsten.  

De begroting wordt met algemene stemmen aangenomen.  

13.	Uitreiking	schoonheidsprijs	
Timo krijgt het woord en bespreekt de ingezonden partijen. Een uitgebreid verslag hiervan volgt in de 
Balans. Eervolle vermeldingen zijn er voor Seth van der Vegt en Jos Heesen. De schoonheidsprijs gaat 
naar Hendrik Aldenberg, voor zijn partij tegen Peter Hoogakker. 

14.	Rondvraag	
Er zijn geen vragen 

15.	De	voorzitter	sluit	de	vergadering	om	22:40	uur	met	een	moment	van	bezinning.		


